



DATASHEET

305660

Arendo Digital Grill Thermometer

TECHNICAL INFORMATION

BASIC INFORMATION

Dimensions	Receiver: 120 x 55 x 28 mm; Station: 95 x 70 x 25 mm
Weight	112 g
Material	ABS
Colour	silver
Scope of delivery	- Arendo Barbecue Thermometer with Transmitter Unit and Stainless Steel Probe - Receiver unit - User manual

DETAILED DESCRIPTION

Power supply	2 x 1.5V AAA battery (main unit); 2x 1.5V AAA battery (transmitter unit). - The batteries are not part of the scope of delivery -
Display type	LED with backlight
Temperature range	-0°C - 250°C
Timer range	0:01 min -99:59 min (optionally counting up or down)
Accuracy	± 1°C
Properties	<ul style="list-style-type: none"> • Professional barbecue thermometer with stainless steel probe and radio data transmission (up to 20 m) • Adjustable taste preference from rare to well done (5 levels) with preset temperature values; or own values • Alarm sound when target value is reached • 3 operating keys: Meat / Mode / Key • Unit of measurement switchable between degrees Celsius and Fahrenheit



DATENBLATT

305660

Arendo Digital-Grillthermometer

TECHNISCHE INFORMATIONEN

BASIS-INFORMATIONEN

Abmessungen	Empfänger: 120 x 55 x 28 mm; Station: 95 x 70 x 25 mm
Gewicht	112 g
Material	ABS
Farbe	silber
Lieferumfang	- Arendo Grillthermometer mit Sendestation und Edelstahlsonde - Empfangseinheit - Bedienungsanleitung

DETAILLIERTE SPEZIFIKATIONEN

Spannungsversorgung	2 x 1,5V AAA Batterie (Haupteinheit); 2x 1,5V AAA Batterie (Sendereinheit) - Die Batterien sind nicht Teil des Lieferumfangs -
Displaytyp	LED mit Hintergrundbeleuchtung
Temperaturreichweite	0°C - 250°C
Timerreichweite	0:01 min -99:59 min (wahlweise hoch- oder herunterzählend)
Genauigkeit	± 1°C
Eigenschaften	<ul style="list-style-type: none"> • Profi Grillthermometer mit Edelstahlsonde und Funk-Datenübertragung (bis zu 20 m) • Einstellbare Geschmackspräferenz von Rare bis Well done (5 Stufen) mit voreingestellten Temperaturwerten; oder eigene Werte • Alarmton bei Erreichen des Zielwertes • 3 Bedientasten: Meat / Mode / Taste • Maßeinheit umschaltbar zw. Grad Celsius und Fahrenheit